
Fra: Randi Irene Holsen <holsen.randi@gmail.com> 
Sendt: 4. november 2015 21:40 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Spørsmål 
 
Dersom det er aktuelt med asylmottak i Meland kommune: 
I nyhetene ble det nylig vist til en kommune som selv driftet asylmottak. Overskuddet ble brukt til blant 
annet oppvarming av svømmebasseng og annet som kom innbyggerne til gode. (Kvæfjord?). Kan dette 
være noe for Meland kommune? Det må være bedre enn å sette bort driften til private aktører. 
 
Vennlig hilsen 
Randi I. Holsen 
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